
Referat  

Dagsorden til bestyrelsesmøde søndag d. 12/2 kl. 9.00 hos mig, Havørnen 33. 

 

 

1. Nyt fra kassereren  

Regnskab for 2022. Hvordan ser økonomien ud lige nu.  

Regnskabet er godkendt. Det var billigere at få lavet vejen, så vi har ca. 40.000 på kontoen  

NYT punkt: Digelaget spørger om vi vil have gratis jord fra Tøtmosen til forstærkning af diget på sigt, da det 

er sunket og ikke overholder de dimensioner det skalvære. Vi kan få det fra marts 2023. Digelaget spørger 

om de kan låne penge fra os til udarbejdning af ansøgning. Bestyrelsen siger ok for at låne pengene.    

 

2. Status på budget for 2023 og 2024 

Vi er lidt udfordret på økonomien. Vi er nødt til at diskutere en evt. kontingentstigning. 

Budget er lavet så der er et plus på ca. 20.000 kr. så vi vurdere at kontingent ikke skal sættes op 

yderligere end de 600 kr.  

 

 

3. Grønne områder. 

Hvem indhenter tilbud på klipning af græs, opgravning af grøfter, og evt. også læbæltet 

Kristine aftaler med Michael (Havørnen 42) at grundejerforeningen køber en plæneklipper og står 

for benzin og service mod han står for klipning af græs i vores område + hans egen plæne. Han er 

forsikret gennem grundejerforsikringen.    

Vi kontakter Allan når vejen skal køres jævn  

Grøfter trænger i flg. Nogle til at blive renset op, det vurderes hvornår der skal gøres noget  

 

4. Dispensationsansøgning 

Nyt fra Susanne og Kristine. 

Den ligger stadig stille ved kommunen og Susanne følger op på den igen  

 

5. Orientering om diverse problemer med tung kørsel på vores vej. 

Foreningen havde som aftalt på sidste møde ikke givet tilladelse til at vores kunne benyttes, og slet 

ikke til tung trafik. Dette har affødt en krads mail fra Susanne og jeg til Niras. Susanne har 

efterfølgende haft en besigtigelse sammen med den ansvarlige. 

Der er et ønske om, at vejen skal åbnes ved Tøtmosen, august 2023. 

NIRAS havde sagt det var efter jul og IKKE tung trafik – Kim har haft kontakt til dem og Susanne var 

med på bestigelser af skader på vejene. Kristine har en del billeder der viser tung trafik på vejene  

Aftalen med NIRAS er at de reetablere vores veje og rabatter  

 

6. Vedligehold af stamvej. 

Renoveringen har ikke helt givet den gevinst vi havde håbet på, og vi har forsat brug for jævnligt 

vedligehold. Jimmy vil ikke mere og vi har brug for en anden der kan gøre det til en rimelig pris. 

Kristine har indhentet priser fra Jørgen og Allan, men andre forslag modtages gerne. 

Vi har besluttet at vi får Allan til at jævne vores veje og vi bestiller ham efter behov  

 



7. Forslag fra ENFF om fusionering. Susanne har været til endnu et møde med ENFF og kan se både 

fordele og ulemper ved at gå sammen. Det vil måske blive billigere med vedligehold af veje og 

grøfter da der er et større område end bare vores område. Susanne og Kristine lavet et oplæg til 

generalforsamlingen så det kan drøftes der. Bestyrelsen er neutral i dette.   

 

 

8. Ønske om nye fodboldmål. Kristine har et forslag. 

Bestyrelsen har sagt ok for at købe fodboldmål og nogle bænke som sættes op ved fodboldbanen  

 

9. Generalforsamling 

Vi skal have styr på det sædvanlige. Lokaler, indkaldelse, opgaver og om alle modtager genvalg. 

Evt. Mulbjerg Kro eller Egense forsamlingshus Kristina laver indkaldelse og Rikke sender ud  

 

10. Næste bestyrelsesmøde. Hvis nødvendig 23.4. kl. 10 aftales nærmere 

 

11. Evt. 

 

 

 

 
Vejen – hvem skal tage over for Jimmy – vi har haft Jørgen til at køre den i december han 
skal have en timeløn på 450 kr. han skal bruge 3 timer pr gang 
Allan Mou maskinstation skal have flg. For at køre Stamvejen dom er ned til vendepladsen 
1200 kr + moms. Ikke time basseret. Med sidevejene så bliver det 1500 kr. + moms. Hvis 
han skal gøre det på timeløn så er det til 885 kr i timen + moms. 
Ivan Svingel har takket nej. 
  
Økonomien/ Buget til 2024/ vores forslag til kontingent stigning. ( hvem skaffe tilbud på 
slåning af græs, opgravning af grøfterne, klipning af bagland, skal læbæltet langs vejen 
slås). Skal vi købe en havetraktor og sige ja til Michael på Havnørnen 42 s tilbud om at slå 
stierne og boldbaner. ( kristine har undersøgt med prisen og forsikring ) 
  
Generalforsamlingen hvor skal vi være 
  
Dispensationsansøgning  noget nyt 
  
Forslag fra ENFF – Fusionering 
  
Åbning af vejen ved Tøtmosen august 2023 (kristine og Susanne ) 
  
Mål til fodboldbane (kristine) 
 


